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2010D17579 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 8 april 2010 

In verband met het algemeen overleg over de Q-koorts hedenmiddag, 
verzocht de vaste Kamercommissie voor Landbouw, Natuur en Voedsel-
kwaliteit mij om met spoed te reageren op de brief van de VNG van 
24 maart jl. (kenmerk BAOZW/U201000679). 

Ik kan me voorstellen dat de gemeenten worstelen met het probleem hoe 
om te gaan met de vergunningverlening aan bedrijven met melkgeiten en 
melkschapen in relatie tot de problematiek rondom de Q-koorts. 

De problematiek van de Q-koorts ligt vooral op het terrein van de 
gezondheid van mens en dier. Ik ben bereid om te bezien, uiteraard in 
nauw overleg met mijn collega’s van LNV en VWS en binnen de wettelijke 
kaders en mogelijkheden, of en hoe maatregelen op het gebied van milieu 
en ruimtelijke ordening eventueel zouden kunnen bijdragen aan het 
oplossen van het probleem dat door de VNG is aangekaart. 
Mede naar aanleiding van de motie-Waalkens c.s. (Kamerstukken II 
2009/2010, nr. 28 286, nr. 347) ben ik inmiddels in overleg getreden met de 
VNG en de provincies om deze problematiek te bespreken. 

In dit verband wil ik er op wijzen dat de provincies Noord-Brabant en 
Overijssel, om ongewenste ruimtelijke ontwikkelingen te voorkomen, in 
december 2009 door middel van een voorbereidingsbesluit een 
«bouwstop» voor geiten- en schapenbedrijven hebben ingevoerd. Voor de 
gemeenten in die provincies is het daardoor duidelijk hoe ze met 
bouwvergunningen voor geiten- en schapenhouderijen moeten omgaan. 

Ik verwacht u vóór eind mei nader te kunnen informeren. 

De minister van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
J. C. Huizinga-Heringa


